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Abstract (en)
The arrangement (1) has a building-side inner glass pane (3) comprising an edge-side projection (11) rotating with respect to a building-side outer
glass pane (2). A spacer (4) is arranged between the inner and outer glass panes in a gas-tight manner. A stop accommodating device (10) is
arranged between the glass panes, and accommodates a stop (14) e.g. rotating-/tilting stop. The device is formed by plastic that is fluidically injected
and reacted using a metal mold, where the stop is firmly accommodated in the device after reaction and removal of the metal mold. An independent
claim is also included for a method for providing a device between glass panes.

Abstract (de)
Bei einer Tür- oder Fensteranordnung mit einer rahmenlosen Tür- oder Fensterflügelanordnung (1) kann eine zur Aufnahme von Beschlagelementen
geeignete Anordnung (10) zwischen den Glasscheiben eine Isolierverglasung dadurch eingebracht werden, dass nach Herstellen der
Isolierverglasung mit Hilfe einer Metallform Kunststoffmasse eingespritzt wird, wobei nach Durchreagieren bzw. Aushärten der Kunststoffmasse
dieser Anordnung (10) deren entsprechende Formgebung die Aufnahme von Beschlägen bzw. Beschlagelementen erlaubt. Ein Blendrahmen kann
in gleicher Weise gestaltet sein.
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